

Title (en)

MONOCLONAL ANTIBODIES REACTIVE WITH ENDOTOXIN CORE.

Title (de)

MIT ENDOTOXINKERN REAKTIONSFÄHIGE MONOKLONALE ANTIKÖRPER.

Title (fr)

ANTICORPS MONOCLONAUX REAGISSANT AVEC UN NOYAU D'ENDOTOXINE.

Publication

EP 0151128 A1 19850814 (EN)

Application

EP 84902150 A 19840504

Priority

US 49237483 A 19830506

Abstract (en)

[origin: WO8404458A1] Novel monoclonal antibodies, the production of which is specified by particular genes contained, conveniently, in biologically pure cultures of self-reproducing carrier cells, such as, but not limited to, ATCC HB 8297 and ATCC HB 8298, such antibodies being reactive with at least part of endotoxin core of Gram-negative bacteria. Processes of preparing self-reproducing carrier cells, exemplified by ATCC HB 8297 and ATCC HB 8298, are disclosed. Also disclosed are processes of preparing the antibodies from the carrier cells which, conveniently, are cell lines such as hybridomas. Further disclosed are immunodiagnostic and immunodetection compositions and methods employing such antibodies. Still further disclosed are immunoprophylactic and immunotherapeutic compositions and methods utilizing the antibodies. Also disclosed are research compositions and methods employing the antibodies. And even further disclosed are compositions and methods utilizing the antibodies, useful for the purification or removal of endotoxin from solutions or mixtures which contain it.

Abstract (fr)

De nouveaux anticorps monoclonaux sont produits de manière spécifique par des gènes particuliers contenus de manière appropriée dans des cultures biologiquement pures de cellules porteuses autoreproductrices telles que ATCC HB 8297 et ATCC HB 8298, entre autres, de tels anticorps étant réactifs avec au moins une partie du noyau d'endotoxine de bactéries Gram-négatives. Des procédés de préparation de cellules porteuses autoreproductrices, dont ATCC HB 8297 et ATCC HB 8298 sont données à titre d'exemples, sont décrites. Sont également décrits des procédés de préparation d'anticorps à partir des cellules porteuses qui, de manière appropriée sont des lignées cellulaires telles que des hybridomes. Sont également décrits des procédés et des compositions de diagnostic immunologique et de détection immunologique utilisant de tels anticorps. Sont également décrits des procédés et des compositions de prophylaxie immunologique et de thérapie immunologique utilisant les anticorps. Sont en outre décrits des procédés et des compositions de recherche utilisant les anticorps. Des compositions et des procédés utilisant les anticorps, et utiles à la purification ou l'extraction d'endotoxine à partir de solutions ou de mélanges qui la contiennent, sont également décrits.

IPC 1-7

A61K 39/40; C07C 7/00; C12N 1/00; C12N 5/00; C12N 15/00; C12P 21/00; G01N 33/569

IPC 8 full level

A61K 39/395 (2006.01); A61K 39/00 (2006.01); C07K 14/005 (2006.01); C07K 14/195 (2006.01); C07K 16/00 (2006.01); C07K 16/12 (2006.01); C07K 19/00 (2006.01); C12N 5/00 (2006.01); C12N 5/10 (2006.01); C12N 15/00 (2006.01); C12N 15/02 (2006.01); C12P 21/00 (2006.01); C12P 21/08 (2006.01); G01N 33/569 (2006.01); G01N 33/577 (2006.01); A61K 38/00 (2006.01); C12R 1/91 (2006.01)

CPC (source: EP)

C07K 16/1203 (2013.01); A61K 38/00 (2013.01); G01N 2400/50 (2013.01)

Cited by

US6790661B1; KR101136769B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8404458 A1 19841122; AU 2869884 A 19841204; AU 585200 B2 19890615; DE 3484773 D1 19910808; EP 0151128 A1 19850814; EP 0151128 A4 19850909; EP 0151128 B1 19910703; EP 0286099 A2 19881012; EP 0286099 A3 19881221; JP H0662844 A 19940308; JP H0776240 B2 19950816; JP S60501242 A 19850808

DOCDB simple family (application)

US 8400688 W 19840504; AU 2869884 A 19840504; DE 3484773 T 19840504; EP 84902150 A 19840504; EP 88105563 A 19840504; JP 11656793 A 19930420; JP 50202384 A 19840504